

Referat fra Lokalrådsmøde torsdag den 9. januar 2025 kl. 19.00

Deltagere: Charlotte, Lene, Tony, Susanne, Anne, Dikkie og Dorthe.

Afbud: ingen

Referent: Dorthe

1. Siden sidst
2. Fordeling af arbejdsopgaver
 - 4. maj arrangement fremover-ansvarlig? - Kirsten og Dikkie
 - To repræsentanter udpeges som kommunale kontaktpersoner – Charlotte og Anne
 - Fortsat medlemskab af Landdistrekternes Fællesråd – Dikkie
 - Repræsentant til Hærvejsklyngen og arbejdet i Klyngen
 - Referater fra møderne, hvem modtager udover medlemmerne (hovborg.net)
 - Nyt fra lokalrådet til HUIF bladet (næsten hvert nummer)
 - Høringspart i diverse sager fra primært kommune – alle
 - Forretningsorden for Lokalrådet/vedtægter – alle
 - Hovborgs udviklingsplan ansvarlig for opdatering – alle
 - Samarbejde Hovborg Erhvervsklub, Borgerforening og Lindknud Lokalråd – Susanne, Tony og Anne
 - Dialogmøde med kommunen – alle
 - Forslag til klima topmøde i samarbejde med kommune
 - Hovborg.net
 - Ressourcepersoner og ad hoc opgaver
3. Årshjul – så vi husker de ting som går igen hvert år
4. Fællesspisning
5. Evt. og nyt møde

1. Tony fortalte på vegne af Borgerforeningen, at der stadig er ledige pladser til januarfesten den 18. januar på Kroen.

Susanne fortalte, at Erhvervsklubben har haft møde, hvor der blandt andet blev drøftet mulighed for vaskeanlæg. Informationstavle ved campingpladsen, infotavle til turisterne med hvad der er mulighed for i Hovborg.

Anne fortalte, at der den 2. februar er info/idemøde om skolen i Huset. Der er lagt invitation på de sociale medier og Aula. Ligeledes afleveret i postkassen ved de børn der ikke går på Holmeåskolen.

2. Alle punkterne oplistet. Der er oprettet fælles mail som kommunen kan sende til. Det er Charlotte og Anne der har adgang til den.

Afventer – Hærvejsklyngen

Referat sendes til hovborg.net

Fast punkt på dagsorden, om der er noget der skal i det kommende HUIF blad.

3. Årshjul – Anne har lavet et forslag til årshjul, med aktivitet/handling i januar, maj, juni, september, november. Det kunne være en god ide med en arbejdsaften på legepladsen i foråret. Lokalrådet går en tur i byen til mødet i april for at se på faciliteterne og områder..
4. Dato for fællesspisning, måske tirsdag den 25. marts kl. 17.00. Tovholder på mad, Lene. Susanne undersøger om hallen kan bookes. På mødet i februar aftaler vi nærmere i forhold til bl.a. opdækning og får skrevet til bladet. Tænk over om der er et Tema, noget der skal formidles til fællesspisningen.
5. Evt. Dikkie sender afrapportering til kommunen.

Minigolfbanen blev drøftet, drøftes igen på senere møde.

Der blev underskrevet referat og konstituering som Dikkie sender til banken.

Skilt med byggegrunde – status ved kommunen?

Lys på Torpet – status ved kommunen?

Varetegn ved indfaldsvejene. Tænk over mulighederne.

Vi har umiddelbart ikke noget der skal i det næste blad.

Næste møde mandag den 17. februar kl. 19.00, Lene medbringer kage/frugt eller andet.